
Referat skolemiljøutvalget 280224 

Til stede: Erlend Moen (Rektor), Mette Lofgren (Lærer) , Svein Børge Nygård (Rådgiver), Eskil Heggheim (Elevråd), 

Live Børø Svee (Elevråd), Marit Sofie Eide Wahl (FAU), Inger Marit Hindseth (HOKU) 

Forfall: Ingris Mostervik Tørhaug-Skagseth (FAU), Hilde Lill Vasslag (Andre ansatte)  

 

  

Sak 1.  Svein Børge går gjennom hva skolemiljøutvalget kan være og gjøre 

Det viktigste er elevenes og foreldrenes rett til å bli tatt på alvor og delta i arbeidet med planer og 

tiltak som har med elevenes skolemiljø å gjøre  

https://www.udir.no/kvalitet-og-kompetanse/samarbeid/samarbeid-mellom-hjem-og-

skole/foreldrerepresentanter/skolemiljoutvalg/  

  

Sak 2.  Elevundersøkelsen  

Gjennomgang av resultatene og rektors notat 

 Diskusjon:  

- Mer mobbing enn vi som elever har vært bevisst på 

- Ser det er stor forskjell på trinnene. Hvordan kan vi lære av det som er bra på niende for å 

jobbe bedre med skolemiljøet på tiende?  

- Viktig å være opptatt av «kødd» og måter å være sammen på som kan gå for langt for noen 

- Elevene ønsker mer innflytelse, og ser at også undersøkelsen viser at elevene ikke føler seg så 

involvert.   

- Tar opp saken på elevråd – prøver å få elevene involvert i å gjøre situasjonen bedre  
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Sak 1.  Oppfølging av ungdomsmiljøet  

 Enighet om at mye har blitt bedre, selv om enkeltelever fortsatt har utfordringer med rus.  

- Kan hende bedringen handler om at det har vært vinter 

- Viktig å følge opp med tiltak før våren  

- En sak som handlet om mobbing av en mindreårig på Lan i Buvika  

- Mer snus enn vape nå for tida  

- Folkemøtet og foreldremøter har gjort at folk er mer obs  

- Mange som er mindre naive nå  

- Interessant at det måtte et folkemøte til for å «vekke» folk  

https://www.udir.no/kvalitet-og-kompetanse/samarbeid/samarbeid-mellom-hjem-og-skole/foreldrerepresentanter/skolemiljoutvalg/
https://www.udir.no/kvalitet-og-kompetanse/samarbeid/samarbeid-mellom-hjem-og-skole/foreldrerepresentanter/skolemiljoutvalg/


 

Sak 2. Økonomi  

Oppfølging av møte i januar – rektor orienterer kort om at det ble oppslutning rundt tiltakene til 

innsparing. Og er glad for at politikerne snudde ift TUVA slik at vi har tilgang på denne arenaen i 

arbeidet.  

Diskusjon 

- Viktig å kunne søke om penger til kultur ift revy slik at vi opprettholder profesjonell hjelp der  

 

 

Sak 3. Diverse  

Skolen  

- Kongen og dronninga kommer 16.april  

- Halvdag valgfag + 2 hele dager er resultatet av en prosess for å endre på systemet med 

heldager valgfag som vi har prøvd ut i år  

- Gjennom Erasmus + vil vi samarbeide med en skole i Tyskland om elevutveksling av ti elever 

neste skoleår.  

 

Elevrådet  

- Vært litt for lite i det siste – Rosmari vært sykemeldt en periode  

- Vurdering av skoleballet 

- Skal vurdere arbeidet med hærverk på fredag  

 

HOKU  

- Mange som er ferske 

- Hatt to møter til nå  

- Dreid seg om budsjett frem til nå  

- Mye som handler om åpningstider på SFO/barnehage nå  

- Ønsker å følge opp ungdomsmiljøarbeidet  

- Bruk av iPader og PCer i skolen 

o Bra at vi har fått bøker – bedre særlig i matte og engelsk  

 

FAU 

- Har møte igjen i mars 

 

Lærerne  

- Mye som foregår – og mye som er positivt på skolen 

- Elevbedrift – revy i det siste  

- Jobber sammen PPT med å bli flinkere til å lage gode IOPer og jobbe med 

spesialundervisning  

  



 


